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Odgovori na pobude in vprašanja   
 

 

Na 14. redni seji OS, dne   30. 09. 2016 so bila podana naslednja vprašanja in pobude. 

 

Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude:  

 

 g. Drago Škamerle: 

 v plan vzdrževanja občinskih cest naj se vključi popis del in predvidena sredstva za 

saniranje ceste v vasi Gabrče.     

 

 g. Martin Prelc: 

 zanimalo ga je, kakšne so možnosti  sanacije ceste od Matavunskega križišča do 

Brkinov – cela slemenska cesta;  

 kako poteka postopek v zvezi z odkupom zemljišč za izgradnjo mrliške vežice na 

Vatovljah; 

 podal je pobudo, da občinska delegacija: županja, občinski svet in občinska uprave v 

drugi polovici meseca novembra obiščejo posamezne vasi v občini Divača, se 

predstavijo ljudem in prisluhnejo njihovim predlogom in potrebam. 

 

 g. Dobrivoj Subič : 

 predlagal je, da se pozove vse zainteresirane, oziroma, da se poda javni razpis za 

oddajo  prostorov v stavbi stare šole na Misličah in na Barki ter stavbi bivše 

Policijske postaje v Divači;  

 posredoval  je pripombe krajanov – nezadovoljstvo nad slabo ponudbo divaške 

trgovine in nujnosti po iskanju rešitve  konkurenčne ponudbe; 

 glede priprave proračuna za naslednje leto in vključitve predvidenih projektov, 

predlaga da se v zvezi sanacije zadružnega doma glede možnosti izvedbe dvorane, g. 

Šemrovu – lastniku stanovanja v zadružnem domu,  ponudi  odkup  stanovanja v višini  

realne ocenjene vrednosti stanovanja.   

 

 ga. Nives Skuk :  

 predlagala  je  nujno sanacijo udarnih jam na parkirišču med Risnikom in trgovino 

Tuš. 

 

Udarna jama se je nahajala na delu zemljišča, ki je v privatni lasti in sicer Malovec 

Valterja in podjetja TUŠ. V mesecu novembru in začetku decembra se je izvedla sanacija 

v sodelovanju Malovec Valterja in Občine Divača. 

 

 ga. Mirjam Frankovič Franetič:  

 podala je pisno pobudo za sanacijo dela  ceste – odcepa od Gorič, ki pelje proti Kalu, 

Neverkam, Pivki; 

 zanimalo jo je, ali je kakšen odgovor  z Ministrstva za infrastrukturo, za sanacijo 

ceste, ki pelje iz Divače proti Ribnici – Ilirski Bistrici. Predlaga, da Občina v zvezi s 

tem ponovno urgira na ustrezni naslov, da se omenjeno cesto uvrsti v plan sanacije, v 

nasprotnem primeru pa naj se ponovno postavi ustrezna signalizacija glede omejitve 

prevoza na omenjeni cesti. 

 



 

 

ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

16.  redna seje Občinskega sveta Občine Divača 

 

 

- 2 - 

 

Občina Divača je na Direkcijo RS za ceste podala poziv za sanacijo, vendar še ni dobila 

odgovora, razen ustnih zagotovil, da bodo poskušali najbolj kritične dele sanirati skozi redno 

vzdrževanje cest. 

 

 g. Benjamin Škrlj: 

 predlagal je sanacijo (mulčenje) ceste, ki pelje iz Kačič proti Lokvi.    

 

 ga. Damijana Gustinčič : 

 predlagala je, da se  razmisli o možnostih nadaljnje   zaposlitve delavca, ki je trenutno 

zaposlen na Občini Divača preko javnih del  za urejanje zelenic. Svoje delo opravlja 

vestno in korektno . Ker je pogodba za opravljanje javnih del sklenjena za dobo enega 

leta in se nato izteče, predlaga, da se poišče možnost zaposlitve imenovanega na 

naslovu Občine Divača.   

 

Predlog je bil upoštevan in se je vključil v pripravo proračuna in kadrovskega načrta za leto 

2017. 

 

 

Na Odboru za  finance so  bile podane naslednje pobude:  

 

 g. Dobrivoj  Subič : 

 v smislu varovanja in preprečevanja vandalizma, predlaga umestitev kamer ob stavbi 

Osnovne šole in Vrtca v Divača;  

 ureditev postavljenih reklamnih tabel v divaškem krožišču; 

 ureditev okolice ob stanovanjskih blokih na železniški postaji (ceste, javne 

razsvetljave,zelenic….); 

 razmisli naj se o namembnosti stavbe bivše Policije v Divači in  pripravi osnutek  

projekta prenove Zadružnega doma v Divači.   

 

Za postavitev kamer v okolici šole je Osnovna šola pridobila ponudbe in se jih bo v 

naslednjem letu postavilo. 

 

Reklamnih tabel se v krožišču ne sme postavljati. Vse table, ki so postavljene v okolici pa so 

postavljene na privatnem zemljišču in v ustrezni oddaljenosti od državne ceste – niso v 

varovanem pasu ceste. 

 

Okolica blokov na železniški postaji je trenutno še v veliki večini lasti Slovenskih železnic. 

Za samo okolico blokov bodo odgovorni etažni lastniki, ki tam stanujejo in bodo pridobili 

funkcionalna zemljišča. Kar se pa tiče infrastrukture je potrebno skupaj z rekonstrukcijo dela  

kanalizacijskega omrežja izvesti tudi ostalo infrastrukturo. 

 

 ga. Damijana Gustinčič: 

 glede na to, da se vandalizem v Divači povečuje, predlaga da Občina Divača 

posreduje dopis na Policijsko postajo Sežana,z željo, da le ta okrepi  varovanje na 

našem območju. Policija naj bi v občini Divača bolj aktivno delovala.  
 

Pobuda je bila ustno predana komandirju Policijske postaje Sežana.  
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Na Odboru za negospodarstvo so bile podane naslednje pobude:  

   

 Mirjam Frankovič Franetič: 

• postavitev  zaščitne ograje ob nezavarovanem delu novozgrajene varne poti v Dolnjih 

Vremah, z vidika varnosti v prometu; 

• spremembo Pravilnika o turizmu;  

• krpanje 3 velikih lukenj na cesti, ki pelje skozi Famlje in preplastitev dela ceste kjer je 

bil obvoz za Goriče; 

• postavitev cestnega ogledala ob poti v Famljah, ob hišni št. 17; 

• prestavitev table v Padežu (sklenitev dogovora z Občino Pivka glede prestavitve 

omejitvene table 

• pridobitev predračuna za rušitvena dela objekta –  starega skladišča ob Liv-u, za  

potrebe nadaljnje izgradnje  igrišča; 

 

Za pripravo sprememb pravilnika je potrebno bolj specificirati, kakšne naj bi bile te 

spremembe. 

 

Rušenje nevarnega dela starega objekta – starega skladišča pti LIV –u bo izvedeno, ko bo 

Občina dobila Odločbo gradbenega inšpektorja, da mora objekt zaradi nevarnosti odstraniti. 

 

Za spremembe prometne in neprometne signalizacije bo pripravljen sklep in podan v sprejem 

na eni od naslednjih sej. 

 

 g. Benjamin Škrlj je predlagal : 

• postavitev svetilke javne razsvetljave ob Pošti v Divači; 

• postavitev  zaščitne ograje ob delu brežine potoka v vasi Kačiče;  

• pobuda krajanov Divače za spremembo prometnega režima - odprtje enosmerne ceste 

ob hišni št. Bogomirja Magajne 1, za dvosmerni promet 

 

Glede postavitve novih luči JR, bodo te pobude obdelane v sklopu priprave programa za leto 

2017. 

 

Pobudo spremembe prometnega režima bo obravnavala pristojna komisija in nato še OS. 

Prometni režim (zaprt promet v obe smeri) na tem delu ulice je bil vzpostavljen zaradi 

ureditve varne poti v šolo za učence, ki stanujejo v blokih na Vojkovi ulici 1,2,3,4,5,6 in ulici 

dr. B. Magajne 10 in 12. 

 

 

Na Odboru za gospodarstvo in okolje so bile podane naslednje pobude:  

 

 Martin Prelc :  

 predlagal je, da se čim prej prične z postopkom  urejanja lastništva zemljišč v zvezi 

izgradnje mrliške vežice na Varejah. 

 

Občina Divača je s postopki pričela in se na parceli št. 981, k.o. Vatovlje (za pokopališčem) 

vpisala 12.12.2016. 
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Na 14. redni seji OS, dne   30. 09. 2016 so bila podana naslednja vprašanja in pobude. 

 

Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude:  

 

 g. Dobrivoj Subič: 

 predlaga čimprejšnjo sanacijo  grbine na občinski cesti (Divača -  Vremska dolina) ob 

letališču na Gabrku. 

 

Grbina se nahaja na državni cesti in je nastala ob zasutju prekopa ceste. Predvidoma bo 

sanirana konec januarja oz. ko bo vreme to dopuščalo.  

 

 ga. Nives Skuk : 

 predlagala ja, da se na spletni strani občine Divača objavi telefonsko  številko, katero 

lahko uporabijo  predsedniki KS  in ostali občani v primeru potrebe pluženja in 

posipavanja občinskih cest. 

   

Kontakti zimske službe so objavljeni na internetni strani Občine Divača. 

 

 v zvezi  z obiskom svetnikov, županje in predstavnikov občinske uprave po posameznih 

vaseh, je izpostavila vprašanje glede določitve termina obiska v Dolnjih Ležečah,  v 

Divači in v Goričah; predlagala je da se po zaključku obiska vseh vasi, objavi 

Zapisnike srečanj po posameznih krajih v občini Divača.   

 

Sestanek oz. obisk naj bi se izvedel v začetku leta. Objavljeni bodo zapisniki, odgovori, kaj se 

je upoštevalo in kaj ne. Gradivo bo občinski svet dobil in obravnaval na eni od prihodnjih sej. 

  

 g. Benjamin Škrlj : 

 zanimalo ga je, kdaj bodo na internetni strani Občine Divača objavljene meritve 

hitrosti, ki so bile izvedene po posameznih krajih v Občini Divača. 

 

Podatke iz merilnih-opozorilnih tabel pobira medobčinski inšpektorat in redarstvo, ki je bilo 

že podučeno, kako se rezultate objavi. Objavljeni bodo v kratkem. 

 

 g. Martin Prelc :  

 zanimalo ga je, ali obstaja možnost, da  Park Škocjanske jame   poda kakršno koli 

pobudo  za sanacijo ceste od Matavunskega križišča do Brkinov. 

 

Da. Pobudo je ustno dala že občina. Skupaj s PŠJ pa se bo pripravila pisna pobuda. 
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Na Statutarno pravni komisiji so bile podane naslednje pobude: 

~ clan; kom;sije predlagajo : 

• da se v prihodnje zmanjsa clanstvo v Nadzornem odboru, da se namesto 5 clanov 
imenuje 3 clane. Predlog utemeljujejo z vidika racionalnosti in dejstva, da se je 
zmanjsalo stevilo clanov v obCinskem svetu in obCinskih odborih ter komisijah; 

• clani Komisije predlagajo ObCinski upravi, da poskrbi za nabavo in postavitev kosev v 

DivaCi za pasje iztrebke. 

Za zmanjsanje stevila clanov v Nadzomem odboru je potrebno spremeniti Statut ObCine 
Divaca in poslovnik obCinskega sveta obCine Divaca. Spremembe bodo veljale s pricetkom 
naslednjega mandata. 

Pasji iztrebki (v vrecki) se odlagajo v kos za ostanek odpadkov. Na kose se bo nalepilo se 
nalepke, ki bodo oznacevali, da so to tudi kosi za pasje iztrebke. 

Direktor ObCinske up rave 
ObCine Divaca 

Iztok F eliCianuf'.ini.el., Mep 
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